
Svenska Jujutsufederationen 
Protokoll nr 09, fört 2013-09-02	  

Plats:	  Skype	  
Datum:	  2013-‐09-‐02	  
Tid:	  kl.	  21:00	  
	  
Närvarande:	  Jesper	  kedjevåg,	  Nico	  Christoforidis,	  Sanna	  Bergenholtz,	  Johan	  Pettersson,	  Zige	  
Malmgren,	  Isabelle	  Sarfati	  och	  suppleant	  Christoffer	  Druvgården.	  
	  
	  

	  §	  

85. Ordförande	  förklarade	  mötet	  öppnat	  kl.	  21.00	  

86. Godkännande	  av	  dagordningen:	  dagordningen	  godkändes	  

87. Val	  av	  Justerare:	  till	  justerare	  valdes	  Sanna	  B.	  
	  

88. 	  Godkännande	  av	  föregående	  protokoll:	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
protokoll	  nr.7	  och	  nr.8	  godkändes	  av	  styrelsen	  

89. Budget	  (Nico	  skickar	  via	  mail,	  svarar	  på	  dagordningen/kallelsen	  och	  lägger	  den	  i	  dropbox).	  
Nico	  redogör	  för	  budgetläget.	  	  Ekonomin	  ser	  bra	  ut	  utifrån	  de	  fastställda	  ramarna	  på	  
årsmötet	  	  

90. Godkännande	  av	  nya	  föreningar	  
Inga	  inkomna	  

91. Att	  ta	  upp	  på	  detta	  möte	  

A. Förtjänsttecken:	  Christoffer	  har	  ännu	  inte	  kommit	  i	  kontakt	  med	  personer	  på	  
budokampsportförbundet.	  Frågas	  tas	  upp	  vid	  nästa	  styrelsemöte.	  

B. Profilmaterial:	  Jesper	  Piketröjerna.	  	  	  Jesper	  tar	  kontakt	  med	  budonord	  igen	  då	  
beställningen	  har	  försvunnit.	  Profilmaterial	  är	  under	  bearbetning	  med	  hjälp	  av	  Henrik	  
Schough.	  Jesper	  mailar	  styrelsen	  det	  material	  som	  finns	  så	  styrelsen	  kan	  titta	  på	  det	  
och	  lämna	  synpunkter.	  

C. Heders/meritgraderingar:	  Zige	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Meritgraderingar:	  Ett	  sätt	  att	  uppmärksamma	  personer	  inom	  federationen.	  Det	  ska	  
inte	  ske	  i	  konkurrens	  till	  stilarnas	  egna	  graderingar	  som	  finns	  inom	  federationen.	  
Graden	  bärs	  när	  det	  är	  lämpligt.	  Gäller	  from	  tredje	  dan.	  	  Exempel	  på	  krav	  till	  högre	  
grad	  är	  minst	  13	  SM	  guld.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Hedersgraderingar	  som	  ett	  tack	  för	  en	  insats	  i	  stället	  för	  ett	  diplom	  och	  som	  
uppskattning	  att	  personer	  arbetat	  inom	  federationen.	  Domare	  kan	  vara	  aktuella	  där	  
det	  finns	  krav	  på	  grad	  för	  att	  komma	  vidare	  internationellt	  .	  Blanketter	  finns	  för	  
ansökan.	  Johan	  framför	  att	  förslaget	  bör	  kompletteras	  med	  en	  årstrappa.	  	  Åsikter	  
framförs	  till	  Zige	  och	  vi	  tittar	  på	  förslaget	  till	  nästa	  möte.	  	  
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D. Organisationsförskrifter:	  Styrelsen	  skickar	  ut	  förslag	  på	  föreskrifterna	  till	  styrelsen	  för	  
synpunkter.	  

E. Överklagan	  ang.	  personärende:	  Frågan	  drivs	  vidare	  till	  nästa	  möte.	  
F. Norrlandslägret:	  Sanna	  har	  fått	  förslag	  på	  kostnaden	  för	  mattorna	  ca	  8-‐10	  tusen	  för	  

en	  enkel	  resa	  vilket	  är	  för	  dyrt.	  	  Styrelsen	  är	  överens	  om	  att	  inte	  ha	  ett	  fysiskt	  
styrelsemöte	  på	  Norrlandslägret	  1-‐3/11.	  	  Styrelsemedlemmar	  är	  varmt	  välkomna	  till	  
lägret	  och	  federationen	  stå	  för	  resekostnader	  till	  lägret	  inom	  rimlig	  priskostnad.	  	  

G. Arbetsgrupp	  för	  de	  stilar	  inom	  federationen	  som	  inte	  har	  tävling	  i	  syfte	  att	  göra	  
jujutsu	  mer	  attraktiv.	  Hur	  har	  arbetet	  fortskridit?	  	  Johan	  har	  varit	  i	  kontakt	  med	  den	  
tillsatta	  arbetsgruppen	  för	  en	  första	  diskussion,	  bl.a.	  hur	  man	  kan	  göra	  federationen	  
mer	  attraktiv	  så	  att	  föreningar	  skickar	  material	  till	  hemsidan	  och	  skjuter	  in	  material.	  
Gruppen	  är	  positiv	  till	  de	  stilövergripande	  lägren.	  	  

H. Verksamhetsplan	  från	  sportrådet	  13/14:	  Jesper	  rapporterar	  att	  verksamhetsplan	  
saknas	  för	  i	  år.	  

I. SM-‐veckan	  i	  Umeå	  2014,	  Jonas	  Elving	  (Umeå	  budoklubb)	  och	  Karl	  Dahlgren	  IKSU	  är	  
huvudarrangör.	  Arbetet	  fortskrider	  väl.	  

J. Projekt	  ”jujutsu	  för	  alla	  i	  Skåne”	  ansökan	  om	  medel	  via	  mail	  från	  Rob	  Haans	  och	  
Anders	  Antman.	  Frågan	  bordläggs	  till	  nästa	  möte.	  

K. Hall	  of	  Fame	  –	  tillsättande	  av	  grupp	  för	  att	  driva	  frågan	  behövs.	  	  Zige	  åtar	  sig	  frågan	  
med	  stöd	  av	  Christoffer.	  
	  

	  
	  

92. Övrigt	  från	  ledamöterna	  
A. Jesper	  Kedjevåg	  

-‐	  Godkännande	  av	  Paul	  Persson	  som	  coach	  för	  ne	  waza.	  Styrelse	  godkänner	  Paul	  Persson	  
och	  önskar	  honom	  varmt	  välkommen	  till	  sitt	  nya	  uppdrag.	  	  	  
-‐	  Möjligheten	  att	  Jesper	  representerar	  Federationen	  på	  Combat	  Games?	  Jesper	  drar	  
tillbaka	  sin	  ansökan	  pga.	  svårighet	  med	  ledighet	  från	  arbetet.	  	  Jesper	  ansöker	  i	  stället	  om	  
att	  få	  ersättning	  till	  att	  åka	  till	  Bukarest	  Junior	  VM.	  Styrelse	  styrker	  ansökan	  under	  
förutsättning	  att	  federationens	  ekonomi	  tillåter	  det.	  Jesper	  deltog	  ej	  i	  beslutet.	  	  

B. -‐	  Hur	  går	  det	  med	  Flash	  Moben?	  Bordläggs	  till	  nästa	  möte.	  Sanna	  kollar	  upp	  med	  berörd	  
person	  om	  hur	  det	  går	  med	  Flash	  Moben.	  
Frågan	  tas	  upp	  vis	  nästa	  möte.	  

C. Sanna	  Bergenholtz:	  inget	  
D. Nico	  Christoforidis:	  	  Styrelsen	  är	  positiv	  till	  att	  barnen	  deltar	  i	  VM	  för	  U-‐15	  om	  ekonomin	  

tillåter	  utifrån.	  	  Det	  ska	  vara	  godkända	  och	  förankrade	  kriterier	  för	  de	  barn	  som	  blir	  
uttagna	  och	  vem	  som	  ansvarar	  för	  coachningen.	  
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E. Isabelle	  Sarfati	  
-‐ Mail	  från	  Helena	  Hugosson:	  Isabelle	  har	  inte	  lyckats	  komma	  i	  kontakt	  med	  Helena,	  

Helena	  ej	  anträffbar	  på	  den	  överenskomna	  tiden.	  
-‐ Informationom	  kurs	  i	  Idrottspsykologi	  för	  landslagscoacher.	  Landslagscoacherna	  har	  

anmält	  intresse	  för	  att	  delta	  i	  en	  två	  dagars	  utbildning	  i	  hur	  man	  coachar	  som	  
riksidrottsförbundet	  anordnar	  24-‐25	  sept.	  Utbildningen	  är	  gratis.	  

F. Johan	  Petterson:	  En	  domarutbildning	  kommer	  att	  framöver	  anordnas	  nere	  i	  Södra	  
Sverige.	  	  

G. Zige	  Malmgren:	  	  inget	  
H. Christoffer	  Druvgården:	  	  inget	  

	  
93. Övriga	  frågor:	  Inga	  

	  
94. Nästa	  möte	  

2013-‐10-‐07 kl 21.00 via Skype	  
	  

	  
95. Mötet	  avslutas	  kl.	  23.05	  

	  

	  
	  
_________________________	   __________________________	  
Mötesordförande	   Mötessekreterare	  
Jesper	  Kedjevåg	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Isabelle	  Sarfati	  
	  
	  
	  
_________________________	  
Justerare	  
Sanna	  Bergenholtz	  


